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Kövér László
az Országgy űlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Trócsányi László igazságügyi miniszternek

„Benyújtják-e még ebben az évben a civilekkel egyeztetett törvényt? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ebben a parlamenti ciklusban számos képviselő - többször jómagam is - kezdeményeztük a BT K
szigorítását, azzal a céllal, hogy az állatkínzók, állatgyilkosok ténylegesen börtönbe kerüljenek .
Ezeket a javaslatokat önök rendre lesöpörték. A helyzet akkor változott, amikor egy több tízezre s
tüntetés követelte a jogalkotást önökt ő l . Ezt meg is ígérték, egyeztetéseket kezdtek, majd megint
nem történt semmi, pedig javaslataikat számos állatvéd ő szervezet és a legtöbb párt, így az MSZP i s
megosztotta önökkel .

Ugyan néhány hónapja benyújtottak egy állatvédelmet célzó javaslatot - ezt is unió s
kötelezettségszegési eljárás miatt - de ez annyira gyatra volt, hogy vissza kellett vonni .
Miközben önök folyamatosan arról beszélnek, hogy a javaslatuk készül, ebb ől semmit nem látott
még senki, sőt az őszi jogalkotási programban sincs bent semmiféle állatvédelmi jogszabály .
A fentiek alapján kérdezem Miniszter Urat, hogy benyújtják-e még ebben az évben a civilekkel
egyeztetett törvényt?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus 3 .

dr. Kiss László
országgyűlési képviselő

MSZP
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